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Időrendi bontás: 

• július 06.  ...................... Alakuló Küldöttgyűlési ülés 
• július 12.  ...................... Átadás-átvétel 
• augusztus 16.  ............... Földrajz- és Földtudományi Szakterületi Bizottsági ülés 
• augusztus 24-30.  .......... Bódvarákó Geo-Bio Gólyatábor 
• szeptember 04.  ............ Biológia Szakterületi Bizottsági ülés 
• szeptember 05.  ............ Környezettudományi Szakterületi Bizottsági ülés 
• szeptember 09.  ............ EHÖK elnöki pályázat tudományos koncepciójának értékelése 
• szeptember 17.  ............ KÖB felkérése a rendszeres tudományos ösztöndíj pályázási és  

   hiánypótlási  határidejének hosszabbítására 
  Kiemelkedő hallgatói teljesítmény egyszeri ösztöndíja felterjesztés 

• szeptember 18.  ............ Környezettudományi TDK felhívás 
• szeptember 20.  ............ Matematika Szakterületi Bizottsági ülés 

  Fizika Szakterületi Bizottsági ülés 
  Köztársasági Ösztöndíjasok adatainak lekérése 

• szeptember 20-27. ....... Rendszeres Tudományos Ösztöndíj pályázatok bírálása 
• szeptember 23.  ............ Kémia Szakterületi Csoport ülés 

  Biológia Szakterületi Csoport ülés 
 
 
 

Az Alakuló Küldöttgyűlés óta eltelt időszakban megtörtént az átadás-átvétel, így a Tudományos 
csoport levelezőlista kezelését is megkezdhettem. Ennek szükségessége abban állt, hogy 64 tagot 
számlált eddig a levlista, de sajnos ebből az utóbbi időszakban csak elenyésző számú ember vett részt 
a tényleges munkában. Megválasztásom után elküldtem a tagoknak a pályázatomat és vázoltam a 
terveimet. Ezek közt szerepelt a lista inaktív tagjainak a törlése is, ami szeptember 14-i hatállyal meg 
is történt. Jelenleg 26-an vannak a listán és az eddigi munkában aktívan is részt vettek. 
Természetesen a csoport aktivitásának megítélése szempontjából rövid idő telt el, így azért ez még a 
jövő zenéje marad, de reménykeltő a helyzet. 
 
Ahogy az az időrendi bontásból is kiderül, törekedtem a Szakterületi Bizottsági, ill. Csoport üléseken 
részt venni, promotálni a Tudományos Csoportot és a hallgatói tudományos közéletet, illetve új 
érdeklődőket bevonni a csoport munkájába. Sajnos a nyár folyamán távollét miatt a Földrajz- és 
Földtudományi Szakterületi Bizottsági ülésen nem tudtam részt venni, de Skobrák Tibor SZAB elnök 
felé jeleztem kéréseimet. Részt vettem továbbá a Biológia-, Környezettudományi, Matematika- és 
Fizika Szakterületi Bizottsági üléseken. A Kémia Szakterületi Csoport ülés a beszámolóm megírásáig 
nem zajlott le. Amennyiben személyesen nem tudok jelen lenni, akkor kéréseimet elektronikus úton 
fogom eljuttatni. 
 



Bódvarákón a Geo-Bio gólyatáborban a HÖK-ös bemutatkozás keretében szóltam pár szót a 
munkámról, feladataimról. Sajnos egyéb teendőim miatt a gólyák további tájékoztatását szolgáló 
Gólyanyúz cikk megírása elmaradt. Amennyiben a továbbiakban is van rá igény, szívesen pótolom. A 
gólyakisokos szerkesztésében szeretném megköszönni Érsek Gábor segítségét! 
 
Török Balázs főszerkesztővel konzultáltam a HÖK-ös esték kapcsán, mivel lenne egy ötletem, amit 
össze lehetne kötni akár a HÖK-ös estékkel és a hallgatói tudományos élet fellendítését is szolgálja. 
Szeretnék megvalósítani egy Journal Clubot, ahol a hallgatók 2-3 hetente különböző szakterületekről 
ismeretterjesztő jelleggel előadásokat tartanának, bemutatnának egy-egy érdekes cikket a témában, 
amivel foglalkoznak, illetve amit éppen olvastak. Ehhez akár megfelelő keret lehetne a HÖK-ös 
estékbe való valamilyen szintű beolvasztása. Gondolok itt arra, hogy tarthatnánk egy időpontban, 
szomszédos termekben, így remélhetőleg több emberhez jutna el mindkét dolog személyes 
élményként. A keretei már kidolgozás alatt vannak. Fontos lenne az interdiszciplinaritás, a 
közérthetőség, mégis szakmaiság. 1-1,5 óra időtartamban gondolkoztam. Az előadóknak előzetesen 
ki kéne küldeniük egy abstract-ot, így ellenőrizni tudnánk a színvonalat és az esemény hirdetésében is 
konkretizálhatnánk a dolgokat! A jutalmazás is megoldottnak tűnik, hisz a rendszeres tudományos 
ösztöndíj pályázatnál van ismeretterjesztő tevékenységért járó pont. Ezt a lehetőséget már több 
SZAB ülésen is megemlítettem, várom az észrevételeket, ötleteket! 
 
Zaránd Péter EHÖK elnöki pályázatának tudományos koncepcióját továbbítottam a Tudományos 
Csoport tagjai felé véleményezésre. A saját és az ez alapján megszületett kérdéseket megírtam 
megjegyzésként az elektronikus formában feltöltött pályázathoz. 
 
Szakács Dávid kérésére felterjesztettem egy pályázatot kiemelkedői hallgatói teljesítmény egyszeri 
ösztöndíjára. A felterjesztésben szereplő hallgatók az ELTE Biológus TDK 2013-as Tavaszi Iskolájának 
(2013. április 12-14.) megszervezésében és lebonyolításában vettek részt. A Tavaszi Iskola a BTDK 
éves szakmai rendezvénye: idén a részt vevő hallgatók az ökológiai-, gazdasági- és energiaválság 
témaköréből kaptak körképet a terület legrangosabb hazai szakértőinek előadásaiból. A Tavaszi Iskola 
fontos szerepet játszik a természettudományi érdeklődésű hallgatók hagyományos egyetemi 
előadásokon túlmutató szakmai képzésében. A felterjesztett hallgatók segítsége kulcsfontosságú volt 
az Iskola megrendezésében: Müller Viktor, a BTDK elnökének felkérésére, ennek elismerésére 
terjesztettem fel őket a kiemelkedő hallgatói teljesítmény egyszeri ösztöndíjára. 

A ttkhok.elte.hu oldalon születőben van egy „Tudományos élet” fül. Ennek tartalmakkal való 
feltöltése a következő időszak feladata lesz. Előreláthatólag a következő tartalmak lesznek fent: 
korábbi Nyúz tudományos ismeretterjesztő cikkek, konferencia / tudományos rendezvény 
beszámolók, Journal Club előadások (legalább absztraktokkal), programajánlók / hírek / pályázatok, 
MTA hírlevél szemelvények, Budapest Science Meetup beszámolók. A honlapon továbbá a 
„Kérdésem van?” résznél hozzáadtam egy Tudományos kérdésfeltevésre alkalmas felületet is. 

A rendezvényszervezői biztosi tisztség betöltésére pályázók mindannyian kiemelték, hogy fontosnak 
tartanák a tudományos rendezvények szervezésében való segítségnyújtást. Ezt örömmel vettem, a 
részletekről levélben, illetve személyesen tudtam konzultálni a pályázatot beadókkal. 
 
 



 
A mostani időszak legfontosabb feladata, amely még folyamatban van az a Rendszeres Tudományos 
Ösztöndíjra beadott pályázatok bírálása, melyet a KÖB felkérésére a Tudományos Csoport végzi. A 
pályázatok bírálásához Szabó Tamás tanulmányi elnökhelyettest megkértem, hogy hívja le a TOB-tól a 
Köztársasági Ösztöndíjat elnyertek névsorát. Személyes kérésemre (szeptember 17.) a KÖB 
szeptember 18-án határozatot hozott a pályázási- és hiánypótlási időszak meghosszabbításáról. Az 
információt a ttkhok.elte.hu honlapra és a koordinatorok@ttkhok.elte.hu-ra továbbítottam. 
Beszámolóm leadásáig, ahol hiányzott a megfelelő pályázati anyag, ott a hiánypótlás szükségességét 
levélben jeleztem a pályázó felé. A bírálás előreláthatólag a szeptember 23-i hét végére befejeződik, 
az utalási listát továbbíthatom a KÖB felé. A bírálásban eddig részt vevők segítségét köszönöm! 
 
A fogadóórám megtartottam, a hallgatói megkereséseknek igyekeztem eleget tenni, ez némi késéssel 
mindig meg is történt. A késedelmes válasz miatt viszont egyetlen hallgatónak sem adódott gondja! 
 
 
 
 
Köszönöm, hogy elolvastátok beszámolómat! Bármilyen észrevételt vagy kérdést a 
tudbiz@ttkhok.elte.hu címre, illetve személyesen várok. 
 
 
Budapest, 2013. szeptember 22. 
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